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Referat	  fra	  møde	  den	  06.	  december	  2016	  
	  
Deltagere:	  	   Per	  Holm	  Knudsen	  	  

Gunnar	  Henriksen	  
	   Bent	  Andersen	  	  
	   Thomas	  Nørgaard	  	  
	   Kim	  Deleuran	  
	   Bodil	  Jensen	  
	   Else	  Marie	  Pedersen	  
Afbud	  fra:	   Niels	  Salhøj	  
	  
Per	  blev	  valgt	  til	  ordstyrer	  og	  Else	  Marie	  til	  referent.	  
	  
Om	  fællesmødet	  i	  InSide	  28.	  november	  2016	  
Vi	  drøftede	  fællesmødet	  i	  InSide,	  som	  vi	  var	  enige	  om	  var	  et	  godt	  møde.	  Der	  er	  efter	  mødet	  
kommet	  flere	  positive	  tilkendegivelser	  fra	  borgere,	  der	  var	  med	  til	  mødet.	  
	  
Tilstandsrapporterne	  og	  dokumentation	  af	  vejens	  tilstand	  
Indsigelsen	  deles	  op	  i	  en	  juridisk	  del	  og	  en	  teknisk	  del.	  
	  
Den	  juridiske	  del:	  
Thomas	  og	  Per	  tilretter	  indsigelsen,	  idet	  de	  tilføjer	  et	  afsnit	  fra	  Byrådssagen	  i	  2012	  om	  
annoncering	  og	  om	  budget	  for	  2011.	  
Den	  tilrettede	  juridiske	  del	  lægges	  på	  hjemmesiden.	  
	  
Den	  tekniske	  del:	  
Vi	  skal	  nævne	  alle	  uhensigtsmæssigheder	  på	  kørebane	  og	  fortove.	  
Der	  er	  kommet	  enkelte	  ændringer	  til	  Gunnars	  lister	  fra	  beboerne	  på	  Tommesensvej.	  	  
Gunnar	  og	  Per	  går	  tur	  på	  vejen	  og	  registrerer,	  hvor	  der	  er	  lunker	  langs	  kantstenen	  og	  på	  
vejen,	  og	  hvor	  der	  er	  revner	  i	  asfalten.	  De	  á	  jourfører	  herefter	  listerne.	  
De	  vil	  også	  lukke	  nogle	  af	  brøndene	  op	  og	  fotografere	  ned	  i	  dem.	  
	  
Stillede	  spørgsmål	  til	  Favrskov	  Kommune	  
Per	  rykker	  for	  svar	  på	  de	  spørgsmål,	  som	  Favrskov	  Kommune	  endnu	  ikke	  har	  besvaret:	  
	  

1. Spørgsmål	  vedrørende	  regnvandsledningerne	  
(Svar:	  Regnvandsledninger	  ikke	  foret)	  
	  

2. Spørgsmål	  fra	  Kim	  om	  regnvandsledninger	  og	  brønde,	  fortove	  og	  kantsten	  og	  
kørebanen.	  (Der	  er	  rykket)	  



	  
	  

Særligt	  afsnit	  -‐	  spørgsmål	  til	  byrådet	  -‐	  læserbreve	  
”Det	  hemmelige	  afsnit”	  offentliggøres	  i	  uge	  50.	  	  
	  
Per	  og	  Gunnar	  kontakter	  Midtjyllands	  Avis,	  Århus	  Stiftstidende	  og	  Favrskovposten	  og	  får	  
dem	  til	  at	  lave	  en	  artikel	  om	  problemet.	  
	  
http://stiften.dk/favrskov/Vejbreve-‐kun-‐sendt-‐til-‐husejere/artikel/427118	  
	  
http://favrskov.lokalavisen.dk/vejsagaen-‐bruger-‐-‐-‐ordet-‐med-‐stor-‐betydning-‐
/20161213/artikler/712149965/1494	  
	  
http://mja.dk/artikel/boligformand-‐vi-‐har-‐ikke-‐fet-‐tilstandsrapporter	  
	  
	  
Samtidig	  sender	  Per	  spørgsmål	  til	  Byrådets	  møde	  den	  20.	  december	  2016	  om,	  hvad	  
Favrskov	  Kommune	  har	  tænkt	  sig	  at	  gøre.	  
	  
	  
Næste	  møde	  
Næste	  møde	  holdes	  tirsdag	  den	  3.	  januar	  2017	  kl.	  20	  hos	  Bent.	  
	  


